
Dz-08.0021.47.2022 

 

PROTOKÓŁ 

z XLVII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 20 października 2022 r. 

(godz. 18:00) w trybie zdalnym za pośrednictwem aplikacji MS TEAMS 

 
                 

Przewodniczący Rafał Torba przywitał radnych Dzielnicy VIII oraz gości. 

 

W związku z tym, że XLVII sesja odbywała się w trybie zdalnym przed rozpoczęciem obrad 

została sprawdzona lista obecności. Listę odczytał Rafał Torba – Przewodniczący Rady                        

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki. 

 

W związku z tym, że XLVII sesja odbywała się w trybie zdalno-stacjonarnym i brali w niej 

udział goście przed rozpoczęciem obrad Rafał Torba – Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy VIII Dębniki odczytał informację, że sesja Rady Dzielnicy VIII Dębniki jest utrwalana 

za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz informację o przetwarzaniu danych osobowych. 

 

Przewodniczący Rafał Torba ponownie przywitał radnych Dzielnicy VIII Dębniki                      

i stwierdziwszy na podstawie listy obecności (w załączeniu) quorum otworzył XLVII sesję Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki. 

  

 

P. R. Torba przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie  

koncepcji pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2233K (ul. Bogucianka)” – druk nr 443. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie 

projektu budowlanego dla zadania pn. „Rozbudowa ul. Gabriela Słońskiego oraz                             

ul. Ćwikłowej w Krakowie” – druk nr 444. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie  

projektu technicznego dla zadania pn.: „Przebudowa ul. Szymona Szymonowica” – druk 

nr 445. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie  

wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na drodze dojazdowej na osiedle Bunscha 8, 10, 

12, 14 – druk nr 446. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie  

projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: 

„Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 447. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie  

projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: 
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„Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 448. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie  

wprowadzenia zakazu postoju na ul. Salezjańskiej – druk nr 449. 

10.  Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. R. Torba zapytał, czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki – druk nr 450. Wniosek został podpisany przez 7 radnych - wymagane jest 11 

podpisów, w związku z tym zapytał kto z radnych nie podpisanych pod wnioskiem popiera jego 

wprowadzenie do porządku obrad. 

Zgłosili się: p. M. Brągiel, p. S. Siekacz, p. I. Chamielec, p. A. Zięba.   

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba – za 

Wynik głosowania: 20 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami usługowymi przy ul. Barskiej w Krakowie” – druk                  
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nr 451. Wniosek został podpisany przez 7 radnych - wymagane jest 11 podpisów, w związku                    

z tym zapytał kto z radnych nie podpisanych pod wnioskiem popiera jego wprowadzenie                      

do porządku obrad. 

Zgłosili się: p. M. Brągiel, p. S. Siekacz, p. I. Chamielec, p. A. Zięba.   

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki – za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba – za 

Wynik głosowania: 20 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 11. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych (od 3 do 6 budynków/obiektów naziemnych) przy ul. Bunscha                  

w Krakowie” – druk nr 452. Wniosek został podpisany przez 7 radnych - wymagane jest 11 

podpisów, w związku z tym zapytał kto z radnych nie podpisanych pod wnioskiem popiera jego 

wprowadzenie do porządku obrad. 

Zgłosili się: p. M. Brągiel, p. S. Siekacz, p. I. Chamielec, p. A. Zięba.   

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 
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P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki – za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba – za 

Wynik głosowania: 20 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 13. 

P. R. Torba stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

stanowi porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. R. Torba poinformował, że nie ma informacji z prac Rady Miasta Krakowa i dlatego w tym 

punkcie porządku obrad oddał głos gościom przybyłym na sesję. 

Przedstawicielki Fundacji „Kocham Dębniki” omówiły działania prowadzone przez Fundację, 

poruszyły kwestie współpracy z placówkami oświatowymi na terenie Dzielnicy VIII                               

(SP 30 i SP 110) oraz Radą Dzielnicy VIII Dębniki.   

W dyskusji udział wzięli: p. R. Torba, p. M. Olszańska, p. E. Pytlarz, p. R. Brudniak. 

 

Ad. 3. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję                                   

ds. Inwestycyjnych w sprawie koncepcji pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2233K                         

(ul. Bogucianka)” – druk nr 443. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie  

koncepcji pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2233K (ul. Bogucianka)” – druk nr 443.    

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie  koncepcji pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej                

nr 2233K (ul. Bogucianka)” – druk nr 443. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. M. Brągiel.  

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt – za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – wstrzymuje się 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki – wstrzymuje się 

P. Sławomir Siekacz – za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 18 za, 2 wstrzymujące się. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/437/2022. 

 

Ad. 4. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję                                   

ds. Inwestycyjnych w sprawie projektu budowlanego dla zadania pn. „Rozbudowa ul. Gabriela 

Słońskiego oraz ul. Ćwikłowej w Krakowie” – druk nr 444. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie  

projektu budowlanego dla zadania pn. „Rozbudowa ul. Gabriela Słońskiego                                          

oraz ul. Ćwikłowej w Krakowie” – druk nr 444.    

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję ds. Inwestycyjnych w sprawie projektu budowlanego dla zadania pn. „Rozbudowa 

ul. Gabriela Słońskiego oraz ul. Ćwikłowej w Krakowie” – druk nr 444. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. I. Chamielec, p. B. Paszkowski, p. E. Pytlarz, p. R. Piętka,                    

p. M. Brągiel, p. A. Zięba, p. Ł. Balon, p. M. Olszańska, p. P. Bystrowski, p. P. Turcza,                     

p. R. Brudniak, p. P. Rusocki, p. P. Zaraska.  

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 
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P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – przeciw 

P. Iwona Chamielec - przeciw 

P. Krzysztof Hakenszmidt – za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – przeciw 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – przeciw 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – przeciw 

P. Judyta Pyzik – przeciw 

P. Piotr Rusocki – za 

P. Sławomir Siekacz – za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – przeciw 

P. Urszula Twardzik – wstrzymuje się 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 12 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/438/2022. 

 

Ad. 5.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie projektu technicznego dla zadania pn.: „Przebudowa ul. Szymona Szymonowica”                     

– druk nr 445. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu technicznego dla zadania pn.: „Przebudowa ul. Szymona Szymonowica” – druk nr 445.   

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu technicznego dla zadania pn.: „Przebudowa                  

ul. Szymona Szymonowica” – druk nr 445. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 
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P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 20 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/439/2022. 

 

Ad. 6. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na drodze dojazdowej na osiedle Bunscha 8, 

10, 12, 14 – druk nr 446. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na drodze dojazdowej na osiedle Bunscha 8, 10, 12, 14 

– druk nr 446.   

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na drodze 

dojazdowej na osiedle Bunscha 8, 10, 12, 14 – druk nr 446. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 
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P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nie bierze udziału w glosowaniu 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 19 za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/440/2022. 

 

Ad. 7. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej                      

dla budowy oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia 

pn.: „Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 447. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: „Budowa 

i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 447.   

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla budowy oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie 

Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: „Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy 

VIII” – druk nr 447. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 
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P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 18 za, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/441/2022. 

 

Ad. 8. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej                      

dla budowy oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia 

pn.: „Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 448. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: „Budowa 

i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy VIII” – druk nr 448.   

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu wykonawczego dla zadania „Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla budowy oświetlenia w wybranych lokalizacjach na terenie 

Dzielnicy VIII w ramach zadnia pn.: „Budowa i modernizacja oświetlenia na terenie Dzielnicy 

VIII” – druk nr 448. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 
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P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 19 za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/442/2022. 

 

Ad. 9. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie wprowadzenia zakazu postoju na ul. Salezjańskiej – druk nr 449. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia zakazu postoju na ul. Salezjańskiej – druk nr 449.   

P. R. Torba odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie wprowadzenia zakazu postoju na ul. Salezjańskiej – druk 

nr 449. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – za 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – za 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba – wstrzymuje się 

Wynik głosowania: 17 za, 1 wstrzymujący się, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/443/2022. 

 

Ad. 10. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 
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Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki – druk nr 450. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 450.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. P. Rusocki odczytał autopoprawkę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 450. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Bystrowski, p. R. Torba, p. P. Zaraska. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – przeciw 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – wstrzymuje się 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – wstrzymuje się 

P. Judyta Pyzik – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba – wstrzymuje się 

Wynik głosowania: 12 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się, 3 osoby nie brały udziału                                  

w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/444/2022. 

 

Ad. 11. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami usługowymi przy ul. Barskiej 

w Krakowie” – druk nr 451. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego                    

i Terenów Zielonych w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa 
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budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami usługowymi przy ul. Barskiej w Krakowie”          

– druk nr 451.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 17 za, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/445/2022. 

 

Ad. 12. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

pn.: „Budowa budynków mieszkalnych wielorodzinnych (od 3 do 6 budynków/obiektów 

naziemnych) przy ul. Bunscha w Krakowie” – druk nr 452. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego                     

i Terenów Zielonych w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych (od 3 do 6 budynków/obiektów naziemnych)                       

przy ul. Bunscha w Krakowie” – druk nr 452.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie bierze udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 
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P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nie bierze udziału w głosowaniu 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 18 za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLVII/446/2022. 

 

Ad. 13. 

 

P. R. Torba poinformował, że XLVIII sesja rady Dzielnicy VIII Dębniki została zwołana                          

na dzień 24 listopada 2022 r. o godzinie 18:00. 

P. R. Torba poinformował, że Miasto Kraków rozważa możliwość wprowadzenia częściowego 

ograniczenia sprzedaży alkoholu na terenie miasta. Zakaz miałby dotyczyć jedynie sprzedaży 

detalicznej w nocy. W związku z tym przygotowana została ankieta z pytaniami                                        

do mieszkańców. Proponowane rozwiązania dotyczą zakazu sprzedaży alkoholu między godz. 

24.00 a 5.30 lub między godz. 22.00 a 6.00, a także zakazu sprzedaży alkoholu obejmującego 

całe miasto lub tylko dzielnice, które o to zawnioskują. 

Od 17 października do 15 grudnia br. mieszkańcy mogą wyrazić swoją opinię odnośnie                        

do ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych w sklepach,                                        

za pośrednictwem ankiety oraz wywiadu telefonicznego (nr tel. 12-616-55-55) funkcjonującego 

w godzinach od 7.40 do 15.30 od poniedziałku do piątku (oprócz dni świątecznych, tj. 1 i 11 

listopada). W tym samym czasie, w trzech lokalizacjach Urzędu Miasta Krakowa (al. Powstania 

Warszawskiego 10, ul. Wielicka 28a, os. Zgody 2), w Punktach Obsługi Mieszkańców                              

w galeriach handlowych oraz w siedzibach rad dzielnic będzie możliwość oddania swojego 

głosu, poprzez wrzucenie wypełnionej ankiety do urny. 

P. R. Torba zaproponował organizację spotkania świątecznego. 

P. A. Zięba poprosił o kontynuowanie prowadzenia sesji w trybie zdalnym. 

W dyskusji udział wzięli: p. R. Torba, p. E. Pytlarz, p. M. Olszańska, p. P. Bystrowski.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rafał Torba zamknął obrady 

XLVII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:57). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak                    Rafał Torba 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki 


